

No. 17583. CONSTITUTION OF THE ASIA-PACIFIC TELECOMMUNITY. ADOPTED BY THE UNITED NATIONS ECONOMIC AND SOCIAL COMMISSION FOR ASIA AND THE PACIFIC ON 27 MARCH 1976¹

N° 17583. STATUTS DE LA TÉLÉCOMMUNAUTÉ POUR L'ASIE ET LE PACIFIQUE. ADOPTÉS PAR LA COMMISSION ÉCONOMIQUE ET SOCIALE DES NATIONS UNIES POUR L'ASIE ET LE PACIFIQUE LE 27 MARS 1976¹

ACCESSION

Instrument deposited on:

17 March 1980

MALDIVES

(With effect from 16 April 1980.)

Registered ex officio on 17 March 1980.

ADHÉSION

Instrument déposé le :

17 mars 1980

MALDIVES

(Avec effet au 16 avril 1980.)

Enregistré d'office le 17 mars 1980.

No. 17852. AGREEMENT FOR THE ESTABLISHMENT OF A CENTRE ON INTEGRATED RURAL DEVELOPMENT FOR ASIA AND THE PACIFIC. CONCLUDED AT KUALA LUMPUR ON 29 JULY 1978²

N° 17852. ACCORD POUR LA CRÉATION D'UN CENTRE DE DÉVELOPPEMENT RURAL INTÉGRÉ POUR L'ASIE ET LE PACIFIQUE. CONCLU À KUALA LUMPUR LE 29 JUILLET 1978²

RATIFICATION

Instrument deposited with the Director-General of the Food and Agriculture Organization of the United Nations on:

26 February 1980

LAO PEOPLE'S DEMOCRATIC REPUBLIC

(With effect from 26 February 1980.)

Certified statement was registered by the Food and Agriculture Organization of the United Nations on 17 March 1980.

RATIFICATION

Instrument déposé auprès du Directeur général de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture le :

26 février 1980

RÉPUBLIQUE DÉMOCRATIQUE POPULAIRE
LAO

(Avec effet au 26 février 1980.)

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture le 17 mars 1980.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1129, p. 3, and annex A in volumes 1144, 1146 and 1161.

² *Ibid.*, vol. 1138, No. I-17852, and annex A in volumes 1141 and 1150.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1129, p. 3, et annexe A des volumes 1144, 1146 et 1161.

² *Ibid.*, vol. 1138, n° I-17852, et annexe A des volumes 1141 et 1150.